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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Finansów Publicznych (nr 321) 

Komisji Infrastruktury (nr 185) 
8 maja 2018 r. 
Komisje: Finansów Publicznych oraz Infrastruktury, obradujące pod przewodnic-
twem posła Bogdana Rzońcy (PiS), przewodniczącego Komisji Infrastruktury, 
rozpatrzyły: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o systemie monitorowa-
nia drogowego przewozu towarów oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2456). 

W posiedzeniu udział wzięli: Paweł Cybulski podsekretarz stanu w Ministerstwie Finansów wraz 
ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Elżbieta 
Kessel, Marcin Mykietyński, Jakub Sindrewicz, Łukasz Żylik – z sekretariatu Komisji w Biurze 
Komisji Sejmowych; Mariusz Przerwa – legislator z Biura Legislacyjnego. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Dzień dobry państwu. Bardzo państwa proszę o zaświecenie światła. Pan przewodni-
czący już jest. Witamy pana przewodniczącego. 
Proszę  państwa,  w porządku  obrad  dzisiejszego  posiedzenia mamy  rozpatrzenie 

uchwały Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o systemie monitorowania drogo-
wego przewozu towarów oraz niektórych innych ustaw. 
W imieniu dwóch połączonych komisji: Finansów Publicznych i Infrastruktury witam 

państwa bardzo serdecznie. Witam pana ministra. 
Bardzo proszę, żebyśmy mając na względzie ekonomię czasu, odnieśli  się do tych  

17 poprawek, które zgłosił Senat. Bardzo proszę o zaprezentowanie tych poprawek przez 
stronę rządową. Jeżeli dobrze się orientuję, pewne decyzje będzie można podjąć blokowo, 
ale w tej materii potrzebujemy zdania pana ministra. Witam serdecznie i oddaję już głos. 
Pana senatora Peczkisa nie będzie. Przesyła wszystkim państwu pozdrowienia. Przystę-
pujemy do realizacji porządku dziennego. 

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Piotr Walczak:
Szanowny panie przewodniczący,  szanowni państwo,  jeżeli  chodzi o poprawki, które 
wpłynęły  z Senatu,  których  było  17,  stanowisko Ministerstwa Finansów  jest  jedno-
znaczne. Uważamy, że wszystkie te 17 poprawek należy uwzględnić. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Bardzo dziękuję. Takiej wypowiedzi oczekiwałem. Chciałbym zapytać Biuro Legisla-
cyjne,  jak możemy przegłosować te wszystkie poprawki? Czy możemy przeprowadzić 
głosowanie w dwóch blokach? 

Legislator Mariusz Przerwa:
Panie przewodniczący, szanowni państwo, po konsultacji ze stroną rządową proponu-
jemy, aby głosować nad tymi poprawkami w następujących blokach: poprawki 1, 3, 6, 7, 
8, i od 11 do 17 łącznie jako poprawki doprecyzowujące, natomiast poprawki 2, 4, 5, 9 
i 10 osobno w oddzielnych głosowaniach. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Czy państwo posłowie mają jakieś uwagi do zaproponowanej procedury przyjmowania 
uchwały Senatu? Nie słyszę. Wobec tego czy ktoś z państwa jest przeciwny propozycji, 
która została zgłoszona przez Biuro Legislacyjne, dotyczącej sposobu głosowania? Nie 
słyszę. Mamy stanowisko strony rządowej. 
Czy ktoś jest przeciwny przyjęciu ujętych w pierwszym bloku poprawek, które zostały 

omówione? Nie słyszę. 
W związku z tym przyjęliśmy bez sprzeciwu te poprawki z pierwszego bloku. 
I teraz poprawki z drugiego bloku. Te pierwsze poprawki to były poprawki doprecy-

zowujące. Te poprawki są poprawkami... Tak? 

Legislator Mariusz Przerwa:
Merytorycznymi. Chodzi o oddzielne głosowania nad poprawkami 2, 4, 5, 9 i 10. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Oddzielnie,  czyli  w tej  chwili  mamy  poprawkę  drugą.  Po pierwszym  bloku  mamy 
poprawkę drugą. Czy jest sprzeciw wobec propozycji przyjęcia poprawki drugiej? Nie 
słyszę. 
Pytam państwa posłów, czy jest sprzeciw wobec propozycji przyjęcia poprawki czwar-

tej? Nie słyszę. 
Wobec tego mamy jeszcze poprawkę piątą. Dziękuję bardzo, nie ma sprzeciwu, nie 

ma dyskusji. 
I teraz poprawka dziewiąta. Nie ma sprzeciwu, nie ma uwag. 
I poprawka dziesiąta. Nie ma sprzeciwu, nie ma uwag. 
Znamy stanowisko strony rządowej. Wobec tego uznajemy, że przyjęliśmy wszystkie 

poprawki zgłoszone przez Senat w dwóch blokach głosowań. Pozostaje mi tylko....

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Jeżeli mogę  zaproponować kandydaturę na posła  sprawozdawcę,  to proponuję  pana 
przewodniczącego Bogdana Rzońcę. Czy jest zgoda? 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Dziękuję bardzo. Podejmuję się tej roli. 

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Dziękuję uprzejmie. 
Dziękuję bardzo. Zamykam posiedzenie komisji – wspólne posiedzenie dwóch komisji. 


